
Toepassing van artikel 51bis van het Reglement van Inwendige Orde van de 
gemeenteraad. Mondelinge vraag van G. VERSTRAETEN, gemeenteraadslid, betreffende 
de annulering van bepaalde sportcursussen van de Gemeente. 

 

G. VERSTRAETEN donne lecture du texte suivant : 

G. VERSTRAETEN geeft lezing van de volgende tekst: 

Recent had ik een gesprek met een inwoner van Anderlecht die me wist te vertellen dat 
bepaalde sportcursussen die door de gemeentediensten georganiseerd werden helaas 
geannuleerd zijn, omdat er volgens de uitleg die de Gemeente verschafte geen subsidies 
meer voor waren voorzien. 

  

De inwoner in kwestie was hier, nogal begrijpelijk, ontevreden over. De persoon in 
kwestie werkt voltijds en is eigenaar van de eigen woning, betaalt netjes de 
verschuldigde gemeentelijke, gewestelijke en federale belastingen, die alsmaar 
toenemen, niet in het minst de onroerende voorheffing die via de gemeentelijke 
opcentiemen al verschillende keren verhoogd is tijdens deze bestuursperiode, en had 
het gevoel altijd maar meer te moeten betalen voor altijd maar minder dienstverlening. 

  

De persoon in kwestie vertrouwde in het bijzonder op de yogacursussen die werden 
georganiseerd om zich na het werk te kunnen ontspannen. Een snelle blik op de website 
van de Gemeente leert mij dat er in principe inderdaad yogacursussen in 
gemeenteschool P15 in “Moortebeek” georganiseerd werden in het kader van “Sport’in 
1070”. 

  

Daarom had ik graag volgende vragen gesteld: 

  

-       Kan u mij bevestigen dat er effectief een deel van het sportaanbod, zoals onder 
meer de yogacursussen, geannuleerd zijn? 

o   Zo ja, om welke cursussen precies gaat het? Waarom werden deze geannuleerd? 

o   Klopt het dat hier vroeger subsidies van een andere/hogere overheid voor beschikbaar 
waren en waarover de Gemeente nu niet meer kan beschikken? Zo ja, om welke 
subsidies ging dit? Waarom krijgen we deze als gemeente niet meer? 



o   Zijn er alternatieve mogelijkheden om alsnog op een andere manier deze 
sportcursussen opnieuw te organiseren, of om ons aanbod aan sportmogelijkheden 
verder te diversifiëren? 

  

  

Monsieur l’Echevin MILQUET donne lecture de la réponse suivante : 

De heer de scheppen MILQUET geeft lezing van de volgende antwoord: 

Oui, en effet, au total 17 cours ont été annulés : 12 car le concierge était en absence 
médicale et 5 car le prestataire était absent. 

En matière de subventions, une partie des cours était financée par le contrat de quartier 
Peterbos, qui arrive bientôt à son terme. 

Durant la période de la « COVID », le contrat de quartier a étendu son champ d’action et 
nous a permis d’inclure les infrastructures de l’école P15. Les cours ont, depuis 2023, 
été financés sur fonds propres du service « Sport ». En 2024, étant donné la baisse 
générale des budgets, il a été décidé de ne plus proposer cette activité à partir de 
septembre. Nous avons par ailleurs proposé aux demandeurs les autres cours de yoga 
organisés ailleurs dans la commune. 

Nous espérons proposer à nouveau les cours de Yoga en 2025. Par ailleurs, avec 
l’arrivée de nouvelles infrastructures, nous serons en mesure d’offrir un panel d’activités 
où le service « Sport » sera le garant du bon déroulement des cours, il n’y aura 
notamment plus d’annulation si un concierge est malade. 

 


